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Stillet af:

OMTRYKT

Henrik Brodersen (DF)

(ændret besvarelsesdato)

Når ministerens egen IT- og Telestyrelse i sin bredbåndskortlægning for 2010 

har konstateret, at den dårligste dækning med hurtigt bredbånd i Danmark 

bl.a. er på Læsø, hvordan kan ministeren så mene, at overskudskapaciteten i 

det fiberkabel, som Energinet.dk har brug for at lægge sammen med deres 

elkabel, ikke skal udlejes til alle interesserede bredbåndsudbydere, så man 

på Læsø kan få en ordentlig bredbåndskonkurrence?

(Spm. nr. S 927).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 18. januar 2011

Lovsekretariatet


